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Zápisnica  

z 25. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník,  

konaného dňa 13.7.2022 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:         Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

                         Poslanci:   Milan Babčák, Bc. Rastislav Homza, Ing. Radoslav Hrubizna,                                                      

                                           Jozef Peregrim, Ing. Svetlana Ţofčínová 

 

  

Ďalší prítomní:  Mgr. Mária Mihalíková - hlavný kontrolór obce 

                            Mgr. Martina Bukovská - zapisovateľka 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Stebníku 

privítal všetkých prítomných v sále.  

 

Následne skonštatoval, ţe zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných 

poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je 5 z celkového počtu 5.  

 

Starosta určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tieţ zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia  zápisnice:                     Bc. Rastislav Homza, Jozef Peregrim 

Návrhová a mandátová komisia:      Milan Babčák, Ing. Svetlana Ţofčínová 

Zapisovateľka:                                   Mgr. Martina Bukovská 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

 

 

K bodu 3: 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 25. zasadnutia OZ a spýtal sa, či má niekto 

nejaký návrh na pridanie ďalšieho bodu do programu. Nebol pridaný ţiadny ďalší bod                     

do programu.  
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 PROGRAM: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Výročná správa obce za rok 2021 

6. Komunálne voľby a voľby do VÚC 2022 

7. Informácia starostu obce 

8.  Rôzne 

9.  Návrh na uznesenie 

10.  Záver 

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ predloţený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa 02.06.2022 a prijali sa na ňom uznesenia č. 116/2022             

aţ č. 129/2022. 

 

 Uznesenie 119/2022  

- Záverečný účet obce Stebník a rozpočtové hospodárenie za rok 2021 – zverejnený, splnené  

 

 Uznesenie 120/2022 

- Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu obce Stebník za rok 2021 – bolo   

  vzaté na vedomie, splnené 

 

 Uznesenie 121/2022 

- Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022 hlavnej kontrolórky – splnené 

 

 Uznesenie 122/2022 

    - Uznesenie a Zmluvu od VVS, a.s., Košice, o postúpení práv a povinností stavebníka  

        na realizáciu stavby ,,Stebník rozšírenie inţinierskych stavieb“ SO 02 Rozšírenie   

       vodovodu v rozsahu Dodávka a montáţ.  

- Zriadenie vecného bremena na obecných pozemkoch bezplatne na cedovanú trasu   

    vodovodu v obci Stebník, v prospech VVS, a.s., Košice – zmluva podpísaná, čaká sa na  

    realizáciu 
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 Uznesenie 123/2022 

   - Ţiadosť o súhlas s výkonom inej zárobkovej činnosti hlavnej kontrolórky,  Mgr.  Márie  

     Mihalíkovej – splnené 

 

 Uznesenie 124/2022 

  - Ţiadosť o dotáciu z Environmentálneho fondu – Zvyšovanie energetickej účinnosti  AB     

    Stebník – rozpracovaná, termín predĺžený do 27.07.2022 

 

 Uznesenie 125/2022 

- Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – splnené 

 

 Uznesenie 126/2022 

  - 30% finančnú spoluúčasť na projekt: „Revitalizácia a modernizácia tenisového kurtu                  

    na viacúčelové ihrisko“ z dotácie PSK v sume maximálne 10 000 € - schválené, splnené 

 

 Uznesenie 127/2022 

 

Informácie starostu obce: 

- Aktuality o zmene Územného plánu č.1 obce Stebník – v procese, rieši sa 

- Ţiadosť o platbu PPA, Nitra – podaná – Areál detského ihriska - splnené 

- Kompostéry – sú dovezené, ešte sa rieši platba a administratíva – splnené, rozdávajú sa 

- Schválenie dotácie od predsedu VÚC Prešov na párty stan a pivné sety s 20 %    

  spoluúčasťou – rieši sa, zmenili sa ceny 

- Kanalizácia – je moţnosť vypracovať nový projekt do sumy cca. 20 000  € - nerieši sa  

- Plechové garáţe pre hasičov v Stebníku – stále nezakúpené, nesplnené 

- Dokončená miestna komunikácia firmou Asfalter pri RD č. 100 - splnené 

 

 Uznesenie 128/2022 

- Finančnú podporu DPO SR sumou 0,20 €/ na 1 obyvateľa, t.j. 61,40 €, na zachovanie   

   rozsahu ich doterajšej činnosti  - uhradené 24.06.2022, splnené 

    

Ostatné body uznesení z 02.06.2022 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 116/2022             

– č. 129/2022 z predchadzajúceho OZ. 

 

 

K bodu 5: 

Výročná správa obce za rok 2021 
 

Poslanci OZ obdrţali výročnú správu obce za rok 2021 emailom. Prečítal ju a opýtal sa na 

moţné pripomienky zo strany poslancov, ale neboli ţiadne. Výročná správa obce je potrebná k 

vykonaniu auditu.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie Výročnú správu obce Stebník za rok 2021. 
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K bodu 6: 

Komunálne voľby a voľby do VÚC 2022 

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o blíţiacoch sa voľbách do orgánov samosprávy 

obcí a do orgánov samosprávnych krajov, ktoré sú vyhlásené na jeden deň, a to 29.10.2022.  

Návrh na určenie volebného obvodu, počtu polancov a úväzku starostu obce na volebné obdobie 

2022 – 2026 bol zaslaný emailom. Poslanec, Ing. Hrubizna, dal návrh, či pre ďalšie volebné 

obdobie nebude postačujúce, aby malo OZ len 3 poslancov. Odôvodnil to tým, ţe traja poslanci 

sa skôr stretnú na OZ ako piati. Tieţ, ţe sa pri hlasovaní dohodne skôr menší počet osôb.               

Pán starosta nesúhlasil a oponoval faktom, ţe ak by boli len traja poslanci a neprišli by všetci              

na zasasadnutie OZ, nebolo by uznášania schopné.  

Nakoniec sa nekonali ţiadne zmeny oproti poslednému volebnému obdobiu, takţe sa všetci 

zhodli na 1 volebnom obvode a počte zvolených poslancov do obecného zastupiteľstva s počtom 

5. Následne dal pán starosta zahlasovať.  

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Ďalej sa rozprávalo o určení rozsahu výkonu starostu alebo starostky obce pre nové volebné 

obdobie rokov 2022 – 2026. Starosta obce navrhol, aby ostal aj naďalej plný rozsah, teda jedna. 

To znamená, ţe zvolený starosta by pracoval na plný úväzok.  

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili: 

- Počet poslancov v počte 5, ktorí sa budú voliť v jednom volebnom obvode utvorenom pre celú  

  obec vo voľbách do orgánov samosprávy obcí; 

- Výkon funkcie starostu obce Stebník pre volebné obdobie rokov 2022 – 2026 v rozsahu  

    jedna, t.z. v plnom rozsahu; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 7: 

Informácie starostu obce 

 

- Na začiatku tohto bodu oboznámil pán starosta o aktualitách ohľadom Územnéhp plánu 

obce Stebník, zmien a doplnkov č. 1. Bolo doručené uţ aj posledné vyjadrenie od 

oslovených úradov, inštitúcií a organizácií. 
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- Dotácia vo výške € 1000,-  - Fond na podporu kultúry národnostných menšín na 

odohranie divadelného predstavenia. To sa uskutoční dňa 14.8. 2022 o 15:00 hodine 

v sále kultúrneho domu a odohrajú ho herci z Divadla Alexandra Duchnoviča z Prešova. 

Názov divadelnej hry je Faraóni. 

 

- Obec mala do 31.3.2022 vypracovať, odoslať a zverejniť dokument s vypočítanou 

percentuálnou vytriedenosťou odpadu. Nakoľko bola pomerne vysoká, obec získala 

príspevok z EF vo výške         € 228,82. Ten musí byť vyuţité na náklady spojené 

s odpadovým hospodárstvom, napríklad na zakúpenie smetných nádob, kompostérov 

alebo kontajnera na šatstvo. 

 

- Ţiadosť zaslaná Slovenskému pozemkovému fondu na bezodplatný prevod pozemku, 

bola zamietnutá. Dôvodom bolo nesplnenie podmienky predloţiť vydané rozhodnutie 

o umiestnení stavby. 

 

- Ďalej ich oboznámil s tým, ţe bude posielať písomnú ţiadosť na Slovenský 

vodohospodársky podnik, Povodie Bodrogu, Trebišov, ohľadom získania povolenia na 

vstup do koryta potoka v intraviláne obce údrţbu(vykosenie trávnatého a náletového 

porastu).  

 

- 23.6.2022 sa zúčastnil na valnom zhromaţdení VVS, a.s., v Košiciach. Prebiehalo tam aj 

hlasovanie ohľadom viecerých záleţitostí (individálna účtovná závierka, výročná správa, 

plán činnosti a pod.), pri bode o rozdelení zisku sa zdrţal hlasovania. Akcionári vyzvali 

vedenie, aby bol zisk dividendami rozdelený medzi akcionárov. 

 

- Poďakovanie všetkým, ktorí pomohli zorganizovať úspešnú oslavu MDD, ktorá sa konala 

11.6.2022 pri detskom ihrisku. 

 

- Vysvetlil všetkým prítomným ako došlo k škodovej udalosti na obecnom aute a aké sú 

moţnosti opravy pravých predných dverí. Buď sa dajú opraviť z peňazí preplatených 

z poistky osoby, ktorá škodu spôsobila, alebo sa v autoservise vymenia celé dvere.  

 

- Stav v pokladni a na bankových účtoch, faktúry sú uhradené.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií              

na jednotlivých účtoch a v pokladni.  

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 8: 

Rôzne 

 

Na úvod tohto bodu sa spýtal starosta obce poslancov, ktorí sú zároveň aj členmi DHZO, či si uţ 

spísali zoznam vecí, ktoré sa môţu zakúpiť z pridelenej dotácie. Vyjadrili sa, ţe v podstate uţ aj 

áno, len ešte premýšľajú čo všetko potrebujú.  Malá čiastka z dotácie sa vyuţila na zaplatenie 

školenia.  
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Diskutovalo sa aj o potrebnej rekonštrukcii chodníka pred materskou školou, hlavne schodov pri 

budove. Rozhoduje sa, či sa opraví celá jeho dĺţka, alebo len havarijná časť. Všetko závisí od 

cien stavebného materiálu a rozpočtu obce. Rekonštrukcia by mohla prebehnúť v auguste pred 

zahájením nového školského roka.  

 

Oprava lávok pre peších. Starosta obce navrhol dve moţnosti. Prvou je rekonštrukcia 

svojpomocne s nacenením, kúpou materiálu a samotnou realizáciou, teda zaliatím potrebných 

rozmerov plechov vhodných betónom a izoláciou, ktorá by chránila lávku pred vlhkosťou. 

Druhou moţnosťou je zabezpečiť firmu, ktorá by všetko odborne posúdila a zrealizovala. 

Poslanec Hrubizna navrhol zakúpiť a namontovať kovové lávky s otvormi, ktorých údrţba  by 

bolo jednoduchšia, hlavne v zime. p. Michalčin povedal, ţe má kontakt na firmu, ktorá vyrába 

takéto konštrukcie. 

 

Plechové garáţe pre DHZO a obec. Po vzájomnej diskusii a ukáţke moţností budú objednané 

vybrané garáţe. Členovia DHZO sa ešte poradia a dohodnú na konkrétnej moţnosti. 

 

Pán Michalčin sa dotazoval na plot na vojnovom cintoríne. Starosta vysvetlil, ţe 30.04.2021 bola 

podaná ţiadosť na nové drevené oplotenie a altánok od MV SR. Stále neboli rozhodnuté ţiadosti. 

Nakoľko je cintorín zaradený uţ ako Národná kultúrna pamiatka, akékoľvek zásahy musí 

schváliť pamiatkový úrad.  

 

Pán Michalčin sa ešte opýtal ako sa bude riešiť uţ veľká kopa konárov na začiatku dediny. 

Starosta obce informoval o skutočnosti, ţe uţ na obecný úrad aj prišli zástupcovia vlastníka 

pozemku Slovenské lesy a Štátnej ochrany prírody. Vyzvali na odstránenie a v prípade, ţe aj 

nabudúce sa tam bude nachádzať odpad, ktorý tam nepatrí, budú to riešiť pokutou.  

Diskutovalo sa ešte aj o veľkokapacitných kontajneroch, pán Michalčin mal pripomienku, ţe si 

všimol, ţe sa tam hádţu aj predmety, ktoré tam nepatria, resp. vcelku, čím sa rýchlo zaplní. 

Ohľadom okenného skla sa situácia vysvetlila, ţe sa musia zahodiť celé, inak ich neodvezú, čo 

sa týka hádzania nadrozmerných a nevhodných vecí, je to len na občanoch a nedá sa to 

odkontrolovať.  

 

Súvisiacou témou bola aj informácia o moţnosti získať dotáciu z Programu obnovy dediny 

v sume cca. € 6000,- so spoluúčasťou obce. Z týchto financií sa môţe zakúpiť vlastný kontajner 

na šatstvo, kompostéry, ale aj štiepkovač na konárový odpad.  

 

Pán Grobár sa opýtal ako to vyzerá s jeho ţiadosťou o odkúpenie pozemku pod jeho garáţou. 

Vzájomne sa dohodli, ţe sa to uţ musí vyriešiť na najbliţšom zasadnutí OZ.  

 

K bodu 9: 

Návrh na uznesenia 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

1) Program 25. zasadnutia OZ bez pridania ďalšieho bodu; 

2) Počet poslancov v počte 5, ktorí sa budú voliť v jednom volebnom obvode utvorenom pre celú  

    obec vo voľbách do orgánov samosprávy obcí dňa 29.10.2022; 
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3) Výkon funkcie starostu obce Stebník pre volebné obdobie rokov 2022 – 2026 v rozsahu  

    jedna, t.z. v plnom rozsahu; 

4) Návrhy na uznesenia č. 130/2022 – č. 137/2022. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 116/2022 – č. 129/2022 z predchádzajúceho obecného  

    zastupiteľstva konaného dňa 02.06.2022; 

2) Informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni.  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrhy na uznesenia č. 130/2022 – č. 137/2022. 

 

 

K bodu 10: 

Záver 

 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí  

a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Stebníku, 13.07.2022                           

 

Zapísala:  

 

- Mgr. Martina Bukovská                         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

- Bc. Rastislav Homza 

 

- Jozef Peregrim  

                                                                                             

                                                                                

 

                                                                                        ......................................................                        

                                                                                               Slavomír Mlynár 

                                                                                                       starosta obce Stebník 


